
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 22. maj 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 216
Spørgeren er fuldt klar over, at ministeren ikke ønsker at iværksætte en un-
dersøgelse af det faglige niveau i gymnasiet, jf. svar på spørgsmål 175. Men
der står i EVA, ”Studiekompetence, Pejlemærker efter 2. gennemløb af gym-
nasiereformen” fra marts 2011, side 7, at aftagerinstitutionernes studievejle-
dere mener: ”at studiestarternes faglige viden er ringere nu end for år tilbage.”
a. Vil ministeren iværksætte en analyse af udviklingen af den faglige viden i
gymnasiet?
b. Vil ministeren uddybe, hvad der menes med, ”at studiestarternes faglige vi-
den er ringere nu end for år tilbage”?
c. Vil ministeren oplyse, hvordan ministeren vil imødegå de problemer, der
kan opstå på baggrund af en ringere faglige viden i en studentereksamen i
dag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Krarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Krarup@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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